
Interpellation av Martin Westmont (SD) till borgarrådet Lotta Edholm om 
skolplattformen

Under den period som skolplattformen har varit i bruk så har projektet kantats av problem och 
användarvänligheten har länge varit ifrågasatt hos brukarna. Tanken är att skolplattformen ska 
vara en mötesplats där lärare, föräldrar och elever delar vital information med varandra. Ett 
arbetsredskap för att underlätta kommunikationen människor emellan.

Ur ett föräldraperspektiv så kan skolpattformen vara behjälplig i en hektisk vardag, genom att 
ge en bild över barnens skolgång. Tyvärr är vi inte riktigt där idag, detta trots att 
mångmiljonbelopp har investerats. Projektet har potential, men skolplattformen i dess 
nuvarande form skapar ett missnöje hos många användare, inte minst bland många föräldrar. 
Bristerna och problemen har också varit kända under lång tid, trots det har förändringar till 
det bättre uteblivit. Tekniken finns, budgeten är mer än tilltagen så varför fungerar inte 
skolplattformen på ett fullgott sätt? 

Skolpattformen har tilldelats mer än en halv miljard. En utredning som klargör hur och till 
vad pengarna har använts till bör initieras. Kan det vara så att det finns brister i kompetens 
bland den personal som idag handhar och ansvarar för skolplattformen?
Detta är frågor som vi bör få klarhet i, om vi vill få bukt med de problem som präglar 
skolplattformen.

1. Stödjer skolborgarrådet skolplattformen i dess nuvarande form eller planerar man en 
översyn? 

2. Kommer stockholmsmajoriteten att lägga mer skattepengar på skolplattformen under 
denna mandatperiod?

3. Har man förtroende för de personer som idag ansvarar för skolplattformen eller kan 
det bli aktuellt med en ny ledning?

4. Kommer skolborgarrådet tillsätta en utredning för att få klarhet i om tilldelade medel 
till skolplattformen har använts på ett ansvarsfullt sätt?
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